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Tisztelt Elnök úr! 

 

 

Tájékoztatom, hogy a taxis szakmai kérdések egyeztetésére alakult fővárosi taxis szakmai 

fórum tárgyalásai átmenetileg lezárultak. A szakmai tárgyalások során a taxis szakmai 

képviselők és érdekképviseletek által javasolt kérdésekről is záró szavazás határozott. 

Többségi szavazás döntött arról, hogy mely kérdések kerüljenek be a fővárosi jogalkotási 

javaslatok közé. Jelenleg nincs fővárosi rendelet, sem rendelet-tervezet a fővárosi 

részletszabályok meghatározására vonatkozóan, és pillanatnyilag hatályos törvényi 

felhatalmazás sincs a megalkotására. A jogalkotás szakmai egyeztetése most veszi kezdetét az 

érdekképviseletek bevonásával. 

 

Tiltakozó demonstráción, tekintettel arra, hogy a Főváros részéről nem politikai, hanem 

szakmai felhatalmazással rendelkezem nem áll módomban megjelenni és ott bármilyen 

jellegű politikai nyilatkozatot tenni. Szakmai egyeztetésre bármikor rendelkezésre állok, 

természetesen egy szakmai fórum keretei között. A tiltakozó demonstráció e kereteket 

számomra nem biztosítja.  
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